
Olot demana un diagn�stic de l«Arxiu per evitar que sigui una

sangonera

El por taveu del PSC, Josep Guix, recorda que hi ha un projecte t�cnic

aprovat per ple

L'alcalde, Josep Maria Corominas i el regidor

d'Urbanisme, Miquel Ëngel Zarza. <br/>

OLOT XAVIER VALERI

"No estem disposats a afegir diners any rere any per

aspectes t�cnics que haurien d'estar resolts", diu l'alcalde d'Olot,

Josep Maria Corominas (CiU). L'alcalde i el regidor d'Urbanisme i

Medi Ambien, Miquel Ëngel Zarza, van exposar ahir les def ici�ncies

dels edif icis de l'arxiu i de la sala el ?or�n. Van anunciar que han

demanat un diagn�stic "perqu� no hi veiem un f inal", apunta

l'alcalde. L'informe t�cnic estar� al setembre i ha de servir perqu�

l'empresa adjudicat�ria de l'obra resolgui els problemes t�cnics

abans de la f inalitzaci� de la garantia prevista per principis de l'any vinent. Consideren que la causa dels

problemes par teix de la projecci� inicial. "Es va haver de fer una modif icaci� de cr�dit pels problemes en la

fonamentaci� i despr�s es va haver d'afrontar una urbanitzaci�", recorda l'alcalde. Afegeix que "l'edif ici no �s

resultat d'un global perqu� s'ha fet a trossos".

Ara, l'Arxiu ja cont� la documentaci� de l'Ajuntament d'Olot i la previsi� �s que a par tir de les Festes del Tura es

completin els trasllats de l'Arxiu Hist�ric de la Garrotxa i del Consell Comarcal de la Garrotxa. La previsi� �s que

a pesar dels problemes la inauguraci� tingui lloc a l'octubre.

El regidor d'Urbanisme, Miquel Ëngel Zarza (CiU) enumera com a principal problema les humitats que afecten

l'arxiu, "perqu� la creaci� de l'edif ici s'ha fet de manera incorrecta  per diferents ?etapes" precisa Zarza que a

l'hora de connectar el projecte han sorgit les humitats. La segona def ici�ncia ?radica en el fet que la recollida

d'aig�es de l'edif ici est� ideada en base de pendents que van a parar sobre el teulat de la sala de l'Arxiu. Exposa

que, de moment, el vest�bul de l'Arxiu Hist�ric s'ha inundat dues vegades. Zarza explica que l'empresa

adjudicat�ria hi ha trobat una soluci�. "Si torna a passar tindrem un problema impor tant que vol dir una soluci�

costosa", preveu.

El tercer problema �s la climatitzaci� de la Sala el Tor�n. Recorda que fa poc en un concer t de Carles Nu�ez, la

calor va provocar que els resposables obrissin les por tes a mitja actuaci�. Zarza atribueix la calor a una aturada

del sistema de climatitzaci�. Explica que el climatitzador est� dissimulat per una carcassa de ferro. Aquest fet fa

que la m�quina agaf i molta temperatura i per causa d'un indicador s'aturi.

Recepci� de l'obra

El por taveu del grup municipal del PSC, Josep Guix, considera que l'Arxiu respon a un projecte aprovat per ple i

revisat pels t�cnics municipals. Apunta que si l'equip de govern no est� d'acord amb el resultat  s'ha de negar a

fer la recepci� de l'obra, f ins que tots els problemes estiguin resolts. Guix considera que l'actitud de l'equip de

govern respon a una voluntat de "criticar per criticar". Anuncia una resposta m�s extensa a la situaci� de l'Arxiu.
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